

ការចាក់វ៉ាក់សាំងការពារជំងឺកូវីត19

វ៉ាក់សាំងទាំងអស់ការពារជំងឺកូវីត19

ដែលត្រូវបានផ្តល់ជូននៅក្នុងប្រទេសកាណាដាមានសុវត្ថិភាពនិងប្រសិទ្ធភាព។

ពួកគេត្រូវបានអនុម័តដោយគណៈកម្មាធិការជំនាញដែលបង្កើតឡើងដោយអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រនិង

វេជ្ជបណ្ឌិតដែលមានសិទ្ធិអំណាច។

វ៉ាក់សាំងទាំងនេះត្រូវបានគោរពតាមស្តង់ដារគុណភាពនិងសុវត្ថិភាពដូចគ្នានឹងវ៉ាក់សាំងដទៃទៀត

ដែលត្រូវបានប្រើនៅក្នុងប្រទេសកាណាដាដែរ។

ទាំងកាណាដានិងកេនេឌីក៏មានប្រព័ន្ធត្រួតពិនិត្យវ៉ាក់សាំងយ៉ាងហ្មត់ចត់បំផុត។

ហេតុអ្វីខ្ញុំត្រូវចាក់វ៉ាក់សាំង?

វ៉ាក់សាំងទាំងអស់ការពារជំងឺកូវីត19ដែលត្រូវបានយល់ព្រមដោយសុខភាពកាណាដាត្រូវបានប

ង្ហាញថាអាចការពារពីភាពខុសគ្នានៃជំងឺនិងហានិភ័យនៃផលវិបាក។

ពួកគេក៏ជួយកាត់បន្ថយការស្លាប់នៅមន្ទីរពេទ្យ

ការស្លាប់និងការរីករាលដាលនៃមេរោគនៅប្រជាជនទូទៅ។

គោលដៅរបស់យើងគឺត្រលប់ទៅរកជីវិតធម្មតារវិញ។

លើសពីនេះទៀតការចាក់វ៉ាក់សាំងទូទៅនឹងជួយទ្រទ្រង់ដល់ដំណើរការត្រឹមត្រូវនៃប្រព័ន្ធថែមទាំសុខភាពរបស់យើង។

តើអ្នកណាជាអ្នកប្រថុយ?

មនុស្សវ័យចំណាស់មានហានិភ័យខ្ពស់ក្នុងការវិវត្តទៅជាផលវិបាកនិងការស្លាប់ដោយសារជំងឺកូវីត19។

អ្នកដែលមានជំងឺរ៉ាំរ៉ៃដែលជាវ្យាយទាក់ទងជាមួយអ្នកដែលមានជំងឺឬអ្នកដែលមានប្រព័ន្ធភាពស៊ាំចុះខ្សោយក៏មានគ្រោះថ្នាក់ផងដែរប៉ុន្តែអាចរកវិធានការគ្រោះថ្នាក់ចម្បង។

នៅពេលដែលខ្ញុំធ្វើការក្នុងវិស័យសុខាភិបាល។

តើខ្ញុំអាចចាក់វ៉ាក់សាំងមុនបានទេដោយមិនគិតពីអាយុរបស់ខ្ញុំ?

ត្រូវហើយ។

ប្រសិនបើអ្នកព្យាបាលអ្នកជំងឺដោយផ្ទាល់អ្នកនឹងមានហានិភ័យខ្ពស់ក្នុងការឆ្លងមេរោគកូវីត19

។

វិធានការពិសេសត្រូវបានធ្វើឡើងដើម្បីធ្វើឱ្យការចាក់វ៉ាក់សាំងអាចបានសម្រាប់អ្នកនៅកន្លែងធ្វើការ។

ការចាក់ថ្នាំបង្ការត្រូវបានលើកទឹកចិត្តយ៉ាងខ្លាំងព្រោះវាអាចការពារអ្នកពីផលវិបាកដែលអាចកើតមានខណៈពេលដែលការពារអ្នកជំងឺក៏ដូចជាសមាជិកគ្រួសាររបស់អ្នកផងដែរ។

តើមនុស្សម្នាក់អាចចាក់វ៉ាក់សាំងនៅកន្លែងណា ?

អ្នកដែលស្ថិតក្នុងក្រុមអាទិភាពខ្ពស់ត្រូវបានត្រូវបានគេជំរុញឱ្យធ្វើការណាត់ជួបតាមមុខងារណាត់ជួបដើម្បីចាក់វ៉ាក់សាំងនៅមជ្ឈមណ្ឌលចាក់វ៉ាក់សាំងនៅជិតផ្ទះរបស់ពួកគេដោយចូលទៅកាន់ Quebec.ca / vaccinCOVID ។ ការចាក់វ៉ាក់សាំងគឺឥតគិតថ្លៃ

និងត្រូវបានផ្គត់ផ្គង់និងសម្របសម្រួលដោយកម្មវិធីចាក់ថ្នាំបង្ការកេនបេក។ យើងមិនអនុញ្ញាតឱ្យមានការជួញដូរវ៉ាក់សាំងនៅលើទីផ្សារឯកជនបានទេ។

តើមានការលំបាកក្នុងការស្វែងរកតាមមុខងារណាត់ជួប?

ឬមិនមានមណ្ឌលចាក់វ៉ាក់សាំងដែលអាចបាននៅក្នុងតំបន់របស់ខ្ញុំក្នុងជំនួនសប្តាហ៍ខាងមុខនេះមែនទេ?

តេទៅលេខ ១ ៨៧៧ ៦៤៤ ៤៥៤៥ អ្នកនឹងត្រូវបានជួយ។

អ្នកក៏អាចចុចលេខកូដតំបន់របស់អ្នកអមដោយលេខ ៦៤៤-៤៥៤៥

ដើម្បីទៅដល់ទូរស័ព្ទជំនួយ។

មួយដួលឬពីរដួល?

ការសិក្សាបានបង្ហាញថាសូម្បីតែមួយដួលក៏អាចកាត់បន្ថយប្រភេទធ្ងន់ធ្ងរនៃកូវីត19

សូម្បីតែមនុស្សចាស់ក៏ដោយ។ ដួលទីពីរមានប្រសិទ្ធភាពក្នុងការទទួលបានការការពារល្អបំផុត។

ក្នុងកំឡុងពេលណាត់ជួបដំបូងរបស់អ្នកដើម្បីទទួលបានការចាក់លើកទី ១

ការណាត់ជួបទៀតនឹងត្រូវធ្វើឡើងនៅកាលបរិច្ឆេទ ១៦

សប្តាហ៍ក្រោយសម្រាប់ការចាក់លើកទីពីរ។

នៅពេលចាក់វ៉ាក់សាំងដំបូងហើយភស្តុតាងនៃឯកសារចាក់វ៉ាក់សាំងនឹងត្រូវផ្តល់ជូនអ្នក។

សំរាប់អ្នកដែលបានវិជ្ជមានកូវីត19

មុននឹងចាក់វ៉ាក់សាំងការពារនឹងវីរុសនេះគឺត្រូវចាក់វ៉ាក់សាំងតែមួយដួលប៉ុណ្ណោះ។

ការឆ្លងដោយខ្លួនឯងបង្កឱ្យមានការឆ្លើយតបរបស់ប្រព័ន្ធភាពសុំស្វ័យប្រវត្តិក៏ដូចជាដួលដំបូង

ឯនៃវ៉ាក់សាំង។ ដួសនៃវ៉ាក់សាំងដែលបានផ្តល់ឱ្យមនុស្សម្នាក់ដែលមានជំងឺកូវីត-19 រួចហើយមានប្រសិទ្ធភាពដូចការចាក់ឡើងវិញលើកទី ២ ក្នុងករណីមនុស្សដែលមិនធ្លាប់ឆ្កង។ សូមកត់សម្គាល់ថាវាមិនមានគ្រោះថ្នាក់ទេក្នុងការចាក់វ៉ាក់សាំងចំនួនពីរដងបើទោះបីជាអ្នកធ្លាប់ជំងឺមានកូវីត-19 រួចហើយក៏ដោយ។

តើខ្ញុំអាចបញ្ឈប់ការអនុវត្ត គំណតសង្គម

និងការពាក់ម៉ាស់បន្ទាប់ពីបានចាក់វ៉ាក់សាំងបានទេ?

អ្នកគួរតែដឹងថាការត្រូវការពេលយ៉ាងហោចណាស់ ១៤ ថ្ងៃដើម្បីឱ្យវ៉ាក់សាំង កូវីត-១៩ មានប្រសិទ្ធភាព។ យើងត្រូវការពេលច្រើនខែ មុនពេលផ្នែកសំខាន់នៃចំនួនប្រជាជនត្រូវបានការពារយ៉ាងពេញលេញដោយវ៉ាក់សាំង។ ការឃ្លាតឆ្ងាយពីរាងកាយចម្ងាយ ២ ម៉ែត្រការពាក់ម៉ាស់ការគ្របមុខនិងការលាងដៃញឹកញាប់គឺជាទម្លាប់ដែលគួរថែរក្សា។ នៅពេលដែលប្រជាជនភាគច្រើននឹងត្រូវបានចាក់វ៉ាក់សាំងហើយការរីករាលដាលនៃវីរុសនឹងត្រូវបានគ្រប់គ្រងវិធានការថ្មីនឹងត្រូវប្រកាសដោយរដ្ឋាភិបាល។

តើខ្ញុំអាចជ្រើសរើសវ៉ាក់សាំងរបស់ខ្ញុំបានទេ?

ទេ វាមិនអាចទៅរួចទេក្នុងការជ្រើសរើសវ៉ាក់សាំងដែលនឹងត្រូវបានផ្តល់ជូនអ្នក។ វានឹងត្រូវបានកំណត់ដោយគោរពតាមកំរិតដែលអាចប្រើបាន។ វ៉ាក់សាំងដែលមានទាំងអស់ផ្តល់នូវការការពារច្រើនជាង ៨០% ប្រឆាំងនឹងផលប៉ះពាល់ធ្ងន់ធ្ងរចំពោះកូវីត-19 ដូច្នេះការពារការចូលមន្ទីរពេទ្យនិងមរណភាពក្នុងពេលតែមួយ។ នៅពេលជនអ្នកកម្ពុជាដល់វាការសំខាន់សម្រាប់អ្នកដែលត្រូវចាក់វ៉ាក់សាំងជាមួយវ៉ាក់សាំងដែលមាននៅមជ្ឈមណ្ឌលចាក់វ៉ាក់សាំងនោះ។ ប្រសិនបើអ្នកមានការព្រួយបារម្ភអំពីវ៉ាក់សាំងដែលត្រូវបានផ្តល់ជូនអ្នកត្រូវប្រាប់អ្នកជំនាញផ្នែកសុខភាពដែលទទួលខុសត្រូវលើការវាយតម្លៃរបស់អ្នកនៅពេលអ្នកទៅដល់មណ្ឌលចាក់វ៉ាក់សាំង។ បន្ទាប់មកអ្នកអាចធ្វើការសម្រេចចិត្តបាន។

**ខ្ញុំមិនមានប័ណ្ណធានារ៉ាប់រងសុខភាពកេនបេកទេ... [ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នករស់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ទេ] ...;
តើខ្ញុំអាចចាក់វ៉ាក់សាំងបានទេ?**

ត្រូវហើយ

ការចាក់វ៉ាក់សាំងគឺជាវិធានការសុខភាពសាធារណៈដែលមានគោលបំណងការពារប្រជាជនទាំងមូលដែលរស់នៅក្នុងកេនបេក។ សំណុំបែបបទលើអ៊ីនធឺណែតទទួលស្គាល់ក្នុងស្ថានភាពនេះហើយអ្នកអាចពិនិត្យមើលបន្ទាត់ប្តូររូបដែលបង្ហាញថាអ្នកមិនមានកាតធានារ៉ាប់រងសុខភាពកេនបេក។

អ្នកត្រូវតែសរសេរថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើតឈ្មោះនិងនាមត្រកូលរបស់ម្តាយអ្នកប្រសិនបើអាចធ្វើបានក្នុងការសម្របសម្រួលរបស់អ្នកដូច្នោះយើងអាចទាក់ទងអ្នកដើម្បីទទួលយកដូសទី ២ របស់អ្នក។

ស្ថានភាពការប្រកាសស្របសម្រួលរបស់អ្នកមិនមានបញ្ហាទេនៅពេលនិយាយអំពីសិទ្ធិរបស់អ្នកក្នុងការទទួលបានថ្នាំបង្ការ។

ក្នុងករណីមានការលំបាកសូមកុំភ្ញាក់ភ្លើរក្នុងការហៅទូរស័ព្ទទៅខ្សែព័ត៌មានកូរ៉ិតដែលបានរៀបរាប់ខាងលើ។

សូមចងចាំថា៖ វ៉ាក់សាំងនេះមិនអាចការពារអ្នកបាន ១០០ ភាគរយការពារនឹងកូវីត19បានទេបើប៉ុន្តែវាជួយកាត់បន្ថយធាតុសញ្ញានិងជំងឺស្រាវជ្រាវបានចាងវេជ្ជសាស្ត្រដែលជាប់ទាក់ទងនឹងវីរុស។

វាជាទំនួលខុសត្រូវរបស់យើងក្នុងការការពារខ្លួនយើងក៏ដូចជាការការពារសមាជិកក្រុមគ្រួសារសហគមន៍និងការងាររបស់យើងផងដែរ!

